
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 20. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 53
Kan ministeren i forlængelse af svar på SUU alm. del spørgsmål 996
(2013-14) bekræfte, at der ikke er noget loft for, hvor mange vagter praktise-
rende læger kan tage hos lægevagten? Og vil ministeren i bekræftende fald
redegøre for, hvilke overvejelser det giver ministeren anledning til i forhold til
patientsikkerheden?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karen J. Klint
formand
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